
Strddeldngan Ekonomisk fiirening
Styrelsemote
Striidef iin gan 20 1 3-0 1 -17 ffi@
Narvarande: Peter Sommerstein, Anders Horstmark,
Agneta Weiland, Mona-Lisa Kristensson och Bo Hallin samt
inledningsvis Britt Strand och Ylva Hallin
Franvarande: Ola Sjodin och Anita Ringborn

1. Britt Strand var narvarande for att diskutera bokningsfrigor och
"trivselfragor"-

- Anders informerade Britt om hur och varfor caf6erna faktureras
- Britt foreslog att kopa in inneskor alternativt skoskydd for att

skona det nylagda golvet. Motet beslutade att ge Britt i uppdrag Britt
att gora det

- Britt undrade om vi har en handkassa for smautlegg. F6r
narvarande har vi inte det, men kan ordna det om behov finns.

- Stadningen diskuterades. Ofta gloms kaffefilter i bryggaren och
mat lamnas i kylen. Det air ofta musskit iskApen. Britt vill inte
satta ut fallor eftersom hon inte vill tomma dem. Kan Bjorn gora Bjdrn
det?

- Ylva kallar till storstedninq av huset nar varen kommer Ylva

2. Valberedning

Ylva, som dr sammankallande i valberedningen, undrar hur
styrelseledamoterna och suppleanterna vill g0ra infor kommande er -
sitta kvar eller inte. Peter Sommerstein och Anita Ringborn har redan
avsagt sig omval. Meddela Ylva snarast! Alla

Stredelangans valberedning kommer att samordna beredningen med
Kulturkvadrantens valberedning (Kerstin Brafigard och Christina
Sverdruo)

3. Ekonomi

Anders haller tillsammans med Anders Timberg pa med att Anders
sammanstalla rakenskaDerna fdr 2012.

Laget pa checkkrediten er nu ca -90 000 kr.

Det ar fortfarande besvar med att fa in andelsavgifterna, men det er
anda en positiv trend.

Styrelsen meste infor arsmotet presentera en budget for 2013, Hur
denna kommer att se ut beror till stor del pa vilka renoveringsarbeten
som ska genomforas under aret - trappa, uppvermning, ovanvAning ,
fasad. En prioritetsordning maste tas fram. Alla funderar pA detta till Alla
nesta styrelsemote.

Prioritetsordningen kan paverkas om KKs anstallda Sara Lind ska ha en
arbetsplats i Stradelaingan. Fragan ar om hon vill sitta kvar dar hon sitter
eller vill flytta.

4. Renovering

Golvet i stora rummet ar lagt, men fotlist saknas annu. Golvgruppen fixar Golvgruppen
oen.

Fasad. Jan Lann6r har tidigare foreslagit att renoveringen av fasaden Jan Lann6r
genomfors som en kurs for intresserade. Jan har tidigare fatt i uppdrag
att undersdka mojligheterna till detta. Jan har sjalv foreslagit att kontakta
Henrik Borg (byggnadsantikvarie) f0r att klarlagga i vilken ordning
fasadrenoveringen bor genomforas. Bosse pratar med Jan om detta. Bosse



Den oisolerade (ytter)dorren pe toaleften g0r att det er valdigt kallt dar.
Det har foreslagits att stoppa draget fran dorren genom att satta en
demonterbar plexiglasskiva innanfor ddrren. Bosse ges i uppdrag att ta
in oris for detta.

Mossens framfart maste stoppas! Agneta har i sommarhuset med
framgAng provat en elektrisk dosa som sander ut for manniskan
ohorbara ljud, men skrammer bort mossen. Agneta aterkommer med
information om dosan. Hal i skap ska ocksa tetas.

Halen igolven igrona rummet maste atgardasl Helens funktion och
tillkomst diskuterades. Ar det luftningshal f6r att undvika fukt? Kan
fukthalten under golvet kontrolleras om halen satts igen? Ola tillfregas
om han har nagra kontakter som skulle kunna kontaktas.

FOrsakringar

Var f0rsaikringsradgivare Lennart Olsson har kontaktat Lansfdrsekringar
for en offert pa ett nytt forsekringsupplagg.

Anders informerar om att Skanes Hembygdsforbund, till vilket
Kulturkvadranten ar anslutet, erbjuder anpassade forsaikringar
(byggnadsforsakring, ansvarsforsakring mm) till medlemsforeningar.
Forbundet menar ocksa att en ideell forening visst kan aga en fastighet,
tvart emot vad som vi hela tiden arbetat efter. Anders Timberg bekraftar
det. Om vi skulle vilja bli medlem kostar detta 3500 kr/ar. Anders
informerar Lennart om mojligheten. Vi f0rsoker overtyga f0rbundets
handldggare om Kulturkvadrantens och Stredelangans nara slaktskap
och darmed mdjlighet att utnyttja dess forsakringar. Kan man losa det
hela med nAgon form av korsagande. Kan Kulturkvadranden arrendera
huset och darmed forsakra huset? Alla funderar over olika alternativ.

Kulturkvadranten

Med hanvisning till ovanstaende inleder Peter en diskussion med Ola
och Kerstin om bakgrunden till uppdelningen. Det lingsiktiga mAlet
maste vara att de b€rda foreningarna narmar sig varandra. Peter tar aven
upp frAgan pa Kulturkvadranten styrelsemote 24l1 .

Kommande aktiviteter

Flera sondagscafeer ar redan bokade for varen, inte bara sista
s0ndagen i minaden.

Peter har ockse bokat flera tillfallen f0r Salong Stradelangan.

SOlveig Fridriksddttir har foreslagit n69on form av kvinnoaktivitet pa
Internationella Kvinnodagen. Inga detaljer om detta finns an.

Tradgardsgruppen

Bosse diskuterar med Lotta Nordmark om hur marken utanfor
ytterdorren kan beredas pa besta satt. Ytan ska vara latt att halla ren
och halkfri samtidigt som den ska leda bort vatten.

Peter foreslog att kontakt tas med kommunen med forslag om att den
utfyllning som gjorts i och med att gatuplanet hdjts, pa sikt ska tas bort
och ersattas med exempelvis en stodmur.

Arsmtite

Lamplig tidpunkt f0r arsmotet diskuterades. Det slutliga forslaget blev 2
april alternativt 8 april. Mojligheten att samordna arsmotet med
Kulturkvadrantens arsmote diskuterades. Kulturkvadrantens arsmote ar
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f0r narvarande planerat till 18 mars, vilket inte passar Stradelangan.
Finns det mojlighet att senarelagga Kulturkvadrantens mote? Peter tar
upp detta pa Kulturkvadantens kommande styrelsemote, f0rutsatt att de
foreslagna dagarna passar Ola.

- Anders fortsatter arbetet med rdkenskaperna och bokslut fdr 20'12.
- Anders tar med stod av ovriga i styrelsen (se ovan) fram ett fdrslag till
budgetfor2013.
- Bosse skriver verksamhetsberaftelse.
- Vi bor ocksa se 6ver stadgarna infor Arsmotet for att infora de
forandringar vi vill ska galla och sedan registrera dessa hos
Bolagsverket.

6vrigt

Skyltar f0r sondagscaf6er maste tillverkas

Snorojning. Anders har en muntlig overenskommelse med kommunen
om snorolning av troftoaren framfor langan. Pris 1600 kr/ar. Anders foljer
upp fdr att fa en skriftlig 6verenskommelse.

Internetanslutning. Om Stredelangan ska hunna bli en arbetsplats for
Sara Lind eller fdr andra behovs en bredbandsuppkoppling. Det enklaste
forefaller vara ett mobilt bredband. Olika varianter bor undersokas.

Ljudmiljon i gre rummet ar veldigt hard, aven efter att tregolvet blivit lagt.
I mail uppmanas andelsagarna att komma med forslag och skanka
passande textiler eller likande for att dampa ljudet. I mailet ska det
poengteras att vi sjalva valjer om vi vill ta emot gavorna. Det ar alltsa
inte fritt fram att bara lamna saker som man inte langre vill ha. Ylva
Hallin, sammankallande i mobleringsgruppen, f0reslas vara
kontaktperson och att fritt velja gAvor. Bosse informerar Ylva

En ny punkt fors in pa dagordningen och det ar Nya andelsagare.
Anders meddelar att foljande nya andelsegare tillkommit: Christer
Fahlstrom, Sven Bjork och Lars-Hakan Linde

Nasta styrelsemfite

Styrelsemoten ar inplanerade till torsdagen 14 februari, onsdagen den
13 mars och troligtvis ocksa tisdagen 26 mars. Samtliga dagar som
vanl iot  k l  '1900.
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